

香港秋季电子展开幕在即 天宝集团诚邀您莅临观展



The image is a promotional poster for TenPao Group's exhibition booth at the 2024 HKTDC Hong Kong Electronics Fair (Autumn Edition). At the top, the TenPao logo and company name are displayed. The main title of the fair is prominently featured in the center. Below the title, the dates (October 13-16, 2024) and location (Hong Kong Convention and Exhibition Centre) are provided. A white box highlights the booth number 1A-B08/10. The poster is divided into four sections showcasing product categories: Low-Carbon Life (Low-Carbon Life), Green Motion (Green Motion), Smart Home (Smart Home), and a section for New Smart Charging Products (New Smart Charging Products). Each section includes a representative image and a brief description. The bottom of the poster features the slogan 'An Honest Partner You Can Trust' and the website 'www.tenpao.com'.

TenPao 天寶集團
TEN PAO GROUP HKEx: 1879

2024香港電子產品展（秋季）
HKTDC HONG KONG
ELECTRONICS FAIR
(Autumn Edition)

日期：2024年10月13日-16日 地點：香港會議展覽中心
13 Oct 2024 - 16 Oct 2024
Hong Kong Convention and Exhibition Centre

展位號 / Booth No
1A-B08/10

低碳生活 LOW-CARBON LIFE

綠色出行 GREEN MOTION

智能家居 SMART HOME

新智能充電產品 NEW SMART CHARGING PRODUCTS

An Honest Partner You Can Trust
www.tenpao.com

2024年香港秋季电子产品展将于10月13-16日在香港会议展览中心举办，天宝集团作为全球领先一站式智能电源解决方案商，将展示“油改电储能系统”、“阳台光伏微储系统”及“新智能充电产品”等一系列优质智能电源产品与全方位解决方案，每一款产品都是天宝对未来无限可能的探索与追求，每一个解决方案都是天宝对客户的竭诚服务。



此次展会，天宝围绕“低碳生活，绿色出行”主题，精心设计出一个兼具品牌理念又简约大气的展厅，为前来观展的客户呈现国际化绿色电源集团形象。

天宝集团诚邀社会各界朋友莅临指导，将诚心为您介绍智能电源产品亮点与技术优势，以及全球生产基地的规模和制造能力。

期待您的莅临！

展會詳情：

時間：2024年10月13日至10月16日

地點：香港會議展覽中心

展位號：1A-B08/B10

原文地址：http://www.china-nengyuan.com/exhibition/exhibition_news_216099.html